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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Объдена бе работата по започналата процедура по признаване на представителност на национални
работодателски организации, новости в охраната на труда и в оценката на риска от трудови злополуки На 11 – 12
август в гр. Трявна, Габровско, Българската търговско-промишлена палата проведе своя регулярен двудневен
семинар на тема "Здравословни и безопасни условия на труд" по линия на ръководствата. Участ... 

В неделя – 4 август 2024 г. – влиза в сила актуализираната Директива относно емисиите от промишлеността и
животновъдството, с която се преразглежда предишната Директива относно емисиите от промишлеността. В
съответствие с амбицията за нулево замърсяване на Европейския зелен пакт, преразгледаната директива ще
доведе до по-малко емисии от големи промишлени инсталации и свиневъдни и птицевъдни стопан... 

Службата по търговско-икономически въпроси (СТИВ) на България в гр. Солун, Гърция, информира за
предстоящото провеждане на 88-то издание на Международния панаир в гр. Солун – ХЕЛЕКСПО. Тази година
мероприятието ще се проведе в периода 07-15.09.2024 г., като почетен гост ще бъде Германия. Есенният
международен панаир в Солун е най-голямото търговско-икономическо и обществено-политическо мероприятие...

Институт "Отворено Общество – София" в сътрудничество с Frivillighet Norge публикува обширен сравнителен
доклад за гражданската активност в България и Норвегия. Докладът, озаглавен "Компас на гражданската
активност", предоставя подтикващи към размисъл наблюдения за текущото състояние на неправителствените
организации (НПО) в двете страни, като изследва съществуващите тенденции, предизвикателства и... 

Заглавие: Ръководството на БТПП и на регионалните палати се събраха на регулярно заседание на Съвета на
председателите в Трявна, Габровско
Дата: 13.08.2024 15:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Влизат в сила осъвременени правила за емисиите от промишлеността и животновъдството
Дата: 13.08.2024 16:55
Медия: Грамофона

Заглавие: Есенният международен панаир в Солун ще се проведе от 7 до 15 септември 2024 г.
Дата: 13.08.2024 13:24
Медия: Грамофона

Заглавие: Сравнителен анализ на гражданската активност в България и Норвегия
Дата: 13.08.2024 14:34
Медия: Грамофона

Заглавие: Бургаска търговско-промишлена палата регистрира участници за Есенния международен панаир в
Солун

https://www.bcci.bg/news/20426
https://www.gramofona.com/business-jug/vlizat-v-sila-osavremeneni-pravila-za-emisiite-ot-promishlenostta-i-jivotnovadstvoto
https://www.gramofona.com/business-jug/esenniya-mejdunaroden-panair-v-solun-shte-se-provede-ot-7-do-15-septemvri-2024-g
https://www.gramofona.com/business-jug/sravnitelen-analiz-na-grajdanskata-aktivnost-v-balgariya-i-norvegiya
https://www.flagman.bg/article/328417


Участието в панаира ще даде възможност за осъществяване на ценни преки контакти с гръцки институции и
различни компании Службата по търговско-икономически въпроси (СТИВ) на България в гр. Солун, Гърция,
информира за предстоящото провеждане на 88-то издание на Международния панаир в гр. Солун – ХЕЛЕКСПО.
Тази година мероприятието ще се проведе в периода 07-15.09.2024 г., като почетен гост ще бъде Г... 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов проведе среща с инж. Кирил Кехайов, управител на "Алфа Куолити
Сертификация" ЕООД. В срещата участва и доц. Анастас Кехайов, с над 50 години опит в обучение и консултация по
модерен мениджмънт. Във фокуса на разговора бяха обучения и сертификация по международни и
международно признати стандарти, предлагани от дружеството. Обсъдено бе състоянието и развитието... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Висшето образование по никакъв начин не се е обезценило, коментира Aдриан Николов, Институт за пазарна
икономикаСекторите, които в момента са с най-голям недостиг на работници в България, са тези с най-ниско
заплащане. Причината за това е, че хората, които имат някакви умения, се насочват към по-добре платени
позиции. Това обаче не пречи на най-нископроизводителните индустрии с най-ниско заплащане... 

Над 20 представители на предприятия и фирми от Враца участваха днес в среща с посланика на Кралство
Нидерландия у нас Н. Пр. Симон ван дер Бург. Това е първото му официално посещение в града и е по покана на
народния представител Деница Симеонова, като е организирано със съдействието на Търговско-промишлената
палата (ТПП) във Враца. Посланикът бе придружен от съветника по икономическите въпроси в ... 

2,200 служители на Onsemi в страната произвеждат 10 милиона чипа на ден за клиенти от автомобилната,
индустриалната и телекомуникационната индустрияЧешкото градче Рожнов под Радгоштем беше най-известно със
своите сладки пайове, напоени с ром, и музей на открито, показващ исторически дървени къщи. Тогава дойде едно
съобщение, което раздвижи спокойното градче. Американският производител на чипове ON... 

Десетки благоевградски фирми и представители на местни и международни компании участваха в първото
издание на бизнес форума "Защо в Благоевград", който се проведе днес в сградата на Камерна опера и
Читалището в областния център. Събитието, което продължи над 5 часа е част от инициативата "Ела си в
Благоевград", която Община Благоевград организира. Още в 11:00 часа бизнеси в сферата на строителство... 

Дата: 13.08.2024 11:15
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Среща с управителя на "Алфа Куолити Сертификация" ЕООД
Дата: 12.08.2024 23:55
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Най-голям е недостигът на работници у нас в секторите с ниско заплащане
Дата: 13.08.2024 17:29
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Посланикът на Нидерландия се срещна във Враца с над 20 представители на фирми от всички
сектори на икономиката
Дата: 13.08.2024 15:12
Медия: Утро Русе

Заглавие: Сънливото чешко градче, което помага на Европа да се конкурира в глобалната война за чипове
Дата: 13.08.2024 19:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Местни и международни компании се обединиха за първи път в бизнес форум "Защо в Благоевград",
кметът Методи Байкушев: Благоевград има потенциал, заедно можем да го развием
Дата: 13.08.2024 18:47
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bcci.bg/news/20425
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/399192-nay-golyam-e-nedostigat-na-rabotnitsi-u-nas-v-sektorite-s-nisko-zaplashtane
https://utroruse.com/article/1029254/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/133814-sanlivoto-cheshko-gradche-koeto-pomaga-na-evropa-da-se-konkurira-v-globalnata-voyna-za-chipove
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/725460-mestni-i-mezhdunarodni-kompanii-se-obediniha-za-parvi-pat-v-biznes-forum-zashto


Бушуват пожари, температурата на въздуха месеци наред е близка до рекордната, пресъхват реки и езера,
следват опустошителни наводнения – промяната на климата е все по-близо до обикновения човек. Все по-често си
задаваме въпроса не е ли време да предприемем нещо, за да предотвратим екологично бедствие? Всъщност
нещо се предприема, и то от десетилетия. В Европейския съюз от 2005 г. действа Система з... 

[email protected]Община Пазарджик ще предложи на обществено обсъждане изтеглянето на целеви банков заем в
размер на 19.5 милиона лева, с който да бъдат покрити най-належащите дългове от предишните години към
работодатели от общината, предявили съдебни претенции по сключени договори. Това съобщиха от местната
общинска администрация, която е изправена пред тежкото решение, след като фирми от града з... 

Над 4 000 малки предприятия ще бъдат освободени от административната и финансова тежест задължително да
одитират годишните си финансови отчети след предложение на н.п. от ГЕРБ-СДС Делян Добрев Важна стъпка към
подкрепата на малкия бизнес в България бе направена на заседанието на Комисията по Бюджет и финанси,
проведено на 13 август 2024 г. Народният представител Делян Добрев, чувайки гласа на бълг... 

Владислав Атанасов, ръководител на работна група за съхранение на въглероден диоксид в FPPG, внесе яснота
по време на "Green Transition Forum 4.0" за процеса на декарбонизация и какво следва при индустриите, които
отделят много въглерод Процесът по улавяне и съхранение на въглероден диоксид е много скъп и дълъг. Но от
една страна Европейският съюз е силно въвлечен с програми за финансиране, а стра... 

Според съоснователя и главен изпълнителен директор Маркъс Лима технологията на компанията е показала
цена на улавяне под 200 долара на тонСтартъп твърди, че е построил най-голямото съоръжение в САЩ за
извличане на въглерод от въздуха. Базираният в Шидлър, Оклахома, завод използва машини, способни да улавят
5000 тона въглероден диоксид от атмосферата годишно, като газът се използва за добив на нефт... 

Първоначалните слухове в някой контролирани медии не се оказаха верни и Лаура Кьовеши не разследва
договора с Боташ.Полицията е обезпечила достъпа на европрокуратурата до газовия оператор "Булгартрансгаз"
тази сутрин, съобщи bTV. От европейската прокуратура, чието седалище е в Страсбург, казаха за "Сега", че
потвърждават, че българският им офис извършва претърсвания в "Булгартрансгаз" и още четири... 

Заглавие: Климатът между моркова и тоягата
Дата: 13.08.2024 18:01
Медия: Bodil.bg

Заглавие: Община Пазарджик с целеви заем за покриване на стари задължения към 200 местни работодатели
Дата: 13.08.2024 17:18
Медия: 24 Часа

Заглавие: Многогодишните усилия на АИКБ за повишаване на праговете за задължителен одит на малките
предприятия са на път да се увенчаят с успех
Дата: 14.08.2024 08:55
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Технологията по улавяне и съхранение на въглерод е важна, нужна, безопасна и не бива да плаши
Дата: 13.08.2024 17:00
Медия: 3е-news

Заглавие: Стартъп в САЩ ще добива нефт чрез уловен от въздуха CO2
Дата: 13.08.2024 18:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Европрокуратурата на Лаура Кьовеши НЕ разследва "Боташ", а 80 милиона евро от ЕС за
газохранилището в Чирен!
Дата: 13.08.2024 19:20
Медия: Би Нюз

https://bodil.bg/2024/08/13/climate-market/
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/18654917
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/725573-mnogogodishnite-usiliya-na-aikb-za-povishavane-na-pragovete-za-zadalzhitelen-odi
https://3e-news.net/bg/a/view/55226/tehnologijata-po-ulavjane-i-syhranenie-na-vyglerod-e-vajna-nujna-bezopasna-i-ne-biva-da-plashi
https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/133837-startap-v-sasht-shte-dobiva-neft-chrez-uloven-ot-vazduha-co2
https://bnews.bg/evroprokuraturata-na-laura-kaoveshi-ne-razsledva-botash-a-80-miliona-evro-ot-es-za-gazohranilistheto-v-chiren/


От 8 до 12 септември 2024 г. Федерацията на индустриите в Гърция (SBE), член на местния клон на
международната мрежа за бизнес подпомагане Enterprise Europe Network – Hellas, в сътрудничество с
Международния панаир в Солун (TIF Helexpo) организира събитие с B2B срещи в рамките на 88-ия Международен
панаир в Солун.Държава партньор на тазгодишното издание на изложението ще бъде Германия. Тя ще се пр... 

Депутатите от Комисията по бюджет и финанси приеха във вторник вечерта на първо четене законопроект, който
цели да пази длъжниците от произвола на дружествата за събиране на задълженията. Проектът е Министерският
съвет и предвижда въвеждане на лицензионен режим за колекторските фирми. Текстовете на законопроекта
въвеждат мерки за етично поведение и комуникация с кредитополучателите, защита на техн... 

Инвеститорите в големи компании за потребителски стоки трябва да засилят играта си за подбиране на акции, тъй
като разточителството на разходите след пандемията пресъхва и все по-чувствителните към цените купувачи
започват да подкопават корпоративната ценова мощ, предаде Ройтерс. Предупрежденията за печалбите в
сектори, вариращи от луксозни до хранителни и авиокомпании, доведоха до притеснения за ... 

Американските акции скочиха до близо двуседмичен връх, след като по-меките данни за цените на
производителите засилиха залозите за спад на лихвитеВ сряда доларът остана на заден план, след като през
нощта се понижи спрямо основните си конкуренти, тъй като благоприятните данни за производствените цени в
САЩ засилиха залозите за намаляване на лихвените проценти на Федералния резерв през тази година.... 

При второто четене на промените в Закона за счетоводството в бюджетна комисия, по предложение на Делян
Добрев от ГЕРБ, двойно бяха завишени праговете за балансова стойност на активите и приходите от продажби,
под които независим финансов одит не се изисква. Така критерий за задължителен одит стават 4 млн. лв.
балансова стойност на активите при сегашни 2 млн. лв., а на нетни приходи от продажби - 8... 

Смолян, скрит сред живописните Родопи, е известен със своето уникално културно наследство и природна
красота. Градът привлича множество туристи със своите исторически забележителности, музеи и впечатляваща
природа. За малките и средни бизнеси в региона туристическият поток представлява възможност за растеж. С
увеличаващото се търсене на дигитални плащания от потребителите, е необходимо МСП да пред... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Заглавие: Събитие с B2B срещи предстои в рамките на 88-ия Международен панаир в Солун
Дата: 14.08.2024 08:40
Медия: Industry Info

Заглавие: Депутатите нанесоха сериозен удар на колекторските фирми
Дата: 14.08.2024 08:15
Медия: Мироглед

Заглавие: Бизнес перспективи: Отрезвяване след еуфорията
Дата: 14.08.2024 08:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Доларът се понижи след благоприятните данни за инфлацията в САЩ
Дата: 14.08.2024 07:36
Медия: Profit

Заглавие: Без финансов одит за по-голяма част от малките фирми
Дата: 14.08.2024 07:20
Медия: Actualno.com

Заглавие: Програмата "България БезБрой" подкрепя дигитализацията на местния бизнес
Дата: 14.08.2024 06:10
Медия: Смолян днес

https://industryinfo.bg/article/33494-sabitie-s-b2b-sreshti-predstoi-v-ramkite-na-88-iia-mejdunaroden-panair-v-solun
https://mirogled.com/news-view/deputatite-nanesoxa-seriozen-udar-na-kolektorskite-firmi
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/biznes-perspektivi-investitorite-izpolzvat-tezestta-na-po-pestelivite-potrebiteli-varhu-pechalbite-na-kompaniiite
https://profit.bg/article/2024081404261102223
https://www.actualno.com/economy/bez-finansov-odit-za-po-goljama-chast-ot-malkite-firmi-news_2281275.html
https://www.smolyandnes.com/programata-balgariya-bezbroy-podkrepya-digitalizatsiyata-na-mestniya-biznes-2


Минималната заплата ще нарасне с над 15 на сто и ще стане 1078 лв. от 1 януари 2025 г. Според действащите в
момента текстове от Кодекса за социално осигуряване, минималното възнаграждения от началото на следващата
година трябва да бъде в размер на 50 на сто от средната брутна работна заплата за период от 12 месеца, който
включва последните две тримесечия на миналата година и първите две тримесечи... 

Снимка – Олег ПоповЗапочва четвъртият курс от социално отговорната програма за придобиване на основни
дигитални умения "Women in Tech – Жените в технологиите". Обучението ще стартира от 16 август във Висшето
училище по телекомуникации и пощи, съобщават организаторите. Целта на курсовете е да намали неравенството в
цифровия сектор чрез предоставяне на безплатно обучение за базови дигитални умения н... 

Булфото Голяма новина за минималната работна заплата. От 1 януари 2025 г. тя скача с 15 % и вече ще е 1078 лв.
Според действащите в момента текстове от Кодекса за социално осигуряване минималното възнаграждение
началото на следващата година трябва да бъде в размер на 50 на сто от средната брутна работна заплата за
период от 12 месеца, който включва последните две тримесечия на миналата година и п... 

Най-високата средна работна заплата за страната е в столицата и вече е 3129 лева. Това сочат данните на
Националния статистически институт за второто тримесечие на годината, съобщава БНР. Най-ниското средно
възнаграждение е в Благоевград – 1519 лева. В сравнение с първото тримесечие на годината средната заплата в
София се е повишила с почти 100 лева. Заради възнагражденията в столицата Югозападния... 

"Умната глава и сто глави ще спаси, а простата и своята не може. Радев просто трябваше да осъзнае каква щета е
постигнал за държавата и да спре да кара хората си да поливат безспирно бензин върху дръвцата, тоест да
маскират истината и да лъжат из медиите какво всъщност представлява договора с БОТАШ. Защото един ден
огънят ще лумне." Това написа във фейсбук анализаторът Калина Андролава. Safenews п... 

Програмата за временно наетите чуждестранни работници в Канада не е фатално сгрешена, но има нужда от
реформа. Това обяви Марк Милър - министърът, отговарящ за миграционните въпроси, цитиран от "Ройтерс" по
повод критичен доклад на ООН, който определя програмата за благодатна почва за съвременно робство.
Програмата привлича чужденци в Канада, които да работят на временни трудови договори. Привидно... 

Заглавие: Огромна промяна с минималната заплата, ето колко става от 1 януари
Дата: 13.08.2024 16:35
Медия: БГ вест

Заглавие: Започва курс за повишаване на дигиталните умения на жените
Дата: 14.08.2024 02:33
Медия: Аз-Буки

Заглавие: От 1 януари 2025 г. скачат заплатите на хиляди българи
Дата: 13.08.2024 15:40
Медия: Petel.bg

Заглавие: Най-високата средна заплата е в столицата – 3129 лв.
Дата: 13.08.2024 19:08
Медия: Столица Бг

Заглавие: Калина Андролова: Умната глава и сто глави ще спаси, а простата и своята не може
Дата: 13.08.2024 18:22
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Искат реформа в канадската програма за временно наетите чуждестранни работници
Дата: 14.08.2024 02:49
Медия: News.bg

Заглавие: Община Пазарджик с целеви заем за покриване на стари задължения към 200 местни работодатели
Дата: 14.08.2024 09:03
Медия: Flashnews.bg

https://bgvest.eu/1099260/
https://azbuki.bg/news/novini-2024/zapochva-kurs-za-povishavane-na-digitalnite-umeniya-na-zhenite/
https://petel.bg/Ot-1-yanuari-2025-g--skachat-zaplatite-na-hilyadi-balgari-__538324
https://stolica.bg/oshte/nai-visokata-sredna-zaplata-e-v-stolitsata-3129-lv
https://safenews.bg/kalina-androlova-umnata-glava-i-sto-glavi-sthe-spasi-a-prostata-i-svoyata-ne-mozhe/
https://news.bg/int-politics/iskat-reforma-v-kanadskata-programa-za-vremenno-naetite-chuzhdestranni-rabotnitsi.html
https://www.flashnews.bg/obshtina-pazardzhik-s-tselevi-zaem-za-pokrivane-na-stari-zadalzheniya-kam-200-mestni-rabotodateli/


Община Пазарджик с целеви заем за покриване на стари задължения към 200 местни работодатели Община
Пазарджик ще предложи на обществено обсъждане изтеглянето на целеви банков заем в размер на 19.5 милиона
лева, с който да бъдат покрити най-належащите дългове от предишните години към работодатели от общината,
предявили съдебни претенции по сключени договори. Това съобщиха от местната общинска админи... 

Снимка – Олег ПоповКирил Кирилов е оперативен директор на консорциума "Петаксейл суперкомпютър –
България". Работил е повече от 20 г. във финансовия сектор като мениджър по технологично управление на
бизнеса, както и в областта на високопроизводителните изчисления, киберсигурността и дигитализацията на
компании. Участвал е в големи международни проекти, насочени към големи бази данни и инфраструкт... 

Новини Стандарт За първи път тя ще мине 1000 лева Голяма новина за минималната работна заплата. От 1
януари 2025 г. тя скача с 15 % и вече ще е 1078 лв. Според действащите в момента текстове от Кодекса за
социално осигуряване минималното възнаграждение началото на следващата година трябва да бъде в размер на
50 на сто от средната брутна работна заплата за период от 12 месеца, който включва послед... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Нов закон пази хоратаКрай на тормоза от колекторските фирми. Парламентът прие нови правила за работата им,
които забраняват денонощните обаждания. Депутатите от Комисията по бюджет и финанси приеха във вторник
вечерта на първо четене законопроект, който цели да пази длъжниците от произвола на дружествата за събиране
на задълженията. Проектът е Министерският съвет и предвижда въвеждане на лицензион... 

Тънки и мощни, тези паспорти позволяват на притежателите им достъп до почти целия свят без необходимост от
виза, съобщават от Euronews Travel. Сингапур е признат за страната с най-мощен паспорт в света през 2024 г.
Нейните граждани вече могат да посещават рекордните 195 държави без визи, което ги прави най-
привилегированите пътници в света според последния индекс на паспортите на Хенли. Градът-дър... 

Конституционното мнозинство до голяма степен политизира и партизира институцията служебно правителство,
което иначе беше замислено като един относително неутрален от партийна гледна точка институционален фактор.
Това каза конституционалистът и собственик на "Галъп Интернешънъл Болкан" доц. д-р Борислав Цеков в
предаването "България, Европа и светът на фокус" на Радио "Фокус".Промените в конституци... 

Заглавие: Кирил Кирилов, оперативен директор на суперкомпютъра Discoverer: Искаме да задържим младите в
България
Дата: 14.08.2024 02:33
Медия: Аз-Буки

Заглавие: Голяма новина за минималната заплата. Рязко увеличение
Дата: 14.08.2024 09:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Край на тормоза! Юзди за колекторските фирми
Дата: 14.08.2024 07:52
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Най-мощният паспорт в света през 2024 г. е в Сингапур, но 4 европейски държави са близо до него
Дата: 13.08.2024 18:22
Медия: Инфосток

Заглавие: Доц. д-р Борислав Цеков посочи ключовите министерства: От тях зависи бюрокрацията да не пречи
на бизнеса
Дата: 13.08.2024 17:18
Медия: Фокус

Заглавие: Ренета Инджова пред SafeNews: Движим се като ехо
Дата: 13.08.2024 18:58

https://azbuki.bg/news/novini-2024/broj-32-08-14-08-2024-g/kiril-kirilov-operativen-direktor-na-superkompyutara-discoverer-iskame-da-zadarzhim-mladite-v-balgariya/
http://www.budnaera.com/202403f/24035940.html
https://www.standartnews.com/biznes/kray-na-tormoza-yuzdi-za-kolektorskite-firmi-569508.html
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/118941-najmoshtniyat-pasport-v-sveta-prez-2024-g-e-v-singapur-no-4-evropejski-darzhavi-sa-blizo-do-nego
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Doc-d-r-Borislav-Cekov-posochi-klyuchovite-ministerstva-Ot-tyah-zavisi-byurokraciyata-da-ne-prechi-na-biznesa-2225874
https://safenews.bg/reneta-indzhova-pred-safenews-dvizhim-se-kato-eho/


Ренета Инджова, служебен министър-председател в 84-тото правителство, в специално интервю пред SafeNews
коментира възможностите пред служебния кабинет и изборните метаморфози. Според нея отдавна виждаме, че
на изборите се гледа като на бизнес. И клановете, и олигарсите искат в този бизнес да се преборят: кой е по-
силен.SN: Г-жо премиер, с номинирането на Горица Кожарева за премиер внезапно на пред... 

Забелязала съм, че когато има проблеми и го разследват, Малинов заминава за чужбинаВръщам се от морето и
откривам, че Европейската прокуратура проверява "Булгартрансгаз". Най-вероятно по проекта, свързан с
разширяването на "Чирен"! Има сигнали, че има големи злоупотреби. Това пише във "Фейсбук" Калина Андролова.
Забелязала съм, че когато има проблеми и го разследват, Малинов заминава за чужбина. К... 

Босът на ДПС се отърва от дълговете на централата към "Булгаргаз"Почетният председател на ДПС АхмедДоган
се отърва от задлъжнелия "ТЕЦ Варна"! Едноличен собственик на ТЕЦ-а, дължащ над 40 милиона лв. на
държавната компания "Булгаргаз", става предишният съдружник на Доган – Данаил Папазов, който е бивш
министър в кабинета "Орешарски". Споразумението за прехвърляне на собствеността е вписано в Търго... 

Wildlife Park в английското графство Линкълншър се намира в края на дълъг, неравен път, точно покрай табелата
на града за "Friskney", пише пратеничката на "Шпигел" Нора Гантенбринк. Знакът е украсен с лъв и папагал. Story
168Fowl LanguageLincolnshire Wildlife Park in Friskney, England, made the news in 2020 when 5 of its African Grey
parrots hurled obscenities at patrons. All 5 birds were donated ... 

Посланикът на САЩ в Косово Джефри Ховениер каза днес, че съществува "истинска опасност" отварянето за
движение на моста над река Ибър в Митровица в този момент да окаже влияние върху безопасността на военните
на НАТО (мироопазващите сили на НАТО в Косово КейФОР – бел. ред.), включително американските военни сред
тях, предаде КосоваПрес. Според американския посланик в Прищина евентуалното отваряне ... 

Предвижда се комуникацията с длъжниците да се осъществява само чрез телефонно обаждане или с писмени и
електронни съобщенияДепутатите от Комисията по бюджет и финанси приеха във вторник вечерта на първо
четене законопроект, който цели да пази длъжниците от произвола на дружествата за събиране на
задълженията.Проектът е Министерският съвет и предвижда въвеждане на лицензионен режим за
колекторските... 

Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Калина Андролова: Връшам се от морето и виждам, че Лаура Кьовеши проверява разширяването на
Чирен
Дата: 13.08.2024 17:57
Медия: Факти

Заглавие: Доган прехвърли ТЕЦ-Варна на Данаил Папазов
Дата: 13.08.2024 17:54
Медия: МИГNews

Заглавие: Fuck off! Умни като Айнщайн, псуващи цинично папагали станаха световни звезди
Дата: 13.08.2024 18:09
Медия: Защото

Заглавие: Отварянето за движение на моста в Митровица в този момент може да застраши военните от КейФОР
според американския посланик в Прищина
Дата: 14.08.2024 07:31
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Законопроект предвижда огромна промяна за длъжниците на колекторски фирми
Дата: 14.08.2024 09:10
Медия: Zonanews.bg

https://fakti.bg/mnenia/904441-kalina-androlova-vrasham-se-ot-moreto-i-vijdam-che-laura-kyoveshi-proverava-razshiravaneto-na-chiren
https://www.mignews.info/dogan-prehvarli-tets-varna-na-danail-papazov/
https://zashtoto.com/2024/08/13/fuck-off-psuvasthite-papagali-sa-svetovnite-zvezdite-na-zooparka/
https://armymedia.bg/2024/08/14/%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%80%D1%8F%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%80/
https://zonanews.bg/bulgaria/zakonoproekt-predvizhda-ogromna-promyana-za-dlazhnitsite-na-kolektorski-firmi

	СЪДЪРЖАНИЕ
	БТПП
	БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
	РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
	ТЕМИ В РАЗВИТИЕ


